
Drumarii județeni vor să facă experimente în zona Cavnic
Vineri, 29 Septembrie 2017 08:17 - 

   

  

   Iarna se apropie cu pași repezi. Deja la altitudini mai mari de 1800 metri au căzut primii fulgi
de nea. Autoritățile județene au demarat încă de pe acum pregătirile pentru iarna 2017-2018,
pentru a nu avea surprize neplăcute. Directorul societății care se ocupă de drumurile județene,
Gheorghe Popan Dorca, a declarat, pentru Glasul Maramureșului, că se dorește ca în această
iarnă să se facă un experiment cu soluție de clorură de calciu pe Cavnic, această zonă fiind una
extrem de problematică în sezonul rece.

  

   „Pentru iarna aceasta, vreau să încercăm soluția de clorură de calciu pe zona Cavnic, să
facem un experiment, să vedem cum se comportă. Este o soluție mai scumpă, într-adevăr,
decât sarea, dar eu zic că va merita. Soluția nu dă voie să înghețe. Eu le-am spus celor de la
Consiliul Județean că vreau să nu avem probleme cu deszăpezirea în această iarnă. Ei vor ca
drumurile să fie curate, or atunci trebuie să ne dea ce le cerem. În rest, vom face deszăpezirea
cum o făceam și până acum”, a spus Gheorghe Popan Dorca.

      

   Deja a fost contractată clorura de sodiu pentru sezonul rece, se fac și stocurile de nisip. „Noi
am prins în buget pentru luna decembrie un milion de lei pentru sare/nisip. Iarna trecută a fost
totul undeva la patru milioane de lei, dar am avut o iarnă grea. Depinde ce iarnă vom avea”, a
concluzionat directorul societății care răspunde de drumurile județene.
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